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  Pia Sundqvist 
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Barbro Karlsson 

och vice ordförande Stig Åström. Justering sker torsdag 7 juni. 

 

§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 14 maj 2012 anmäldes. 

 

§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 14 juni 2012 

Ärende nr 1: Trafiken till och från de nybyggda bostadsområdena i 

Sköndal – anmälan av medborgarförslag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Äldre i Farsta ska ha rätt till trygg och säker omsorg – svar 

på skrivelse från (S), (MP) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Frågor om 2011 års brukarundersökning inom hemtjänsten – 

promenad och utevistelse – svar på skrivelse från (S) och (V) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Politisk referensgrupp för förvaltningens fortsatta arbete med 

Tyngdpunkt Farsta – svar på skrivelse från (S) 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Trygghets- och säkerhetsprogram för Stockholms stad 2013-

2016 – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Organisatorisk placering av MAS och MAR – svar på remiss 

från kommunstyrelsen 

Rådet instämde i förvaltningens synpunkt att en regional organisation för 

MAS’arnas placering är bäst. På förslag från avdelningschef Ingrid Friberg 

bestämdes att Farstas MAS Ingrid Wikström bjuds in till ett kommande 

möte för att berätta om hur hon samverkar med MAS’ar inom privat och 

entreprenaddriven verksamhet.  

 

Ärende nr 13: Organisatorisk placering av heminstruktörer – svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Detaljplan för delar av kvarteret Borrsvängen med mera i 

Gubbängen 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 19: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – 

Postiljonen 

Rådet framförde synpunkten i ärende nr 19-21 att det ofta konstateras vid 

dessa uppföljningar att det saknas rehabiliteringsplaner. Ingrid Friberg 

svarade att det i vissa fall kan handla om att bara enstaka planer saknas. 

Framöver kommer förvaltningen att ange i procent hur många boende som 

saknar rehabplaner, så att uppföljningen ger en mer rättvisande bild. 

 

Ärende nr 20: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – 

Lovisagården 

Se ovan ärende nr 19. 

 

Ärende nr 21: Uppföljning av privata vård- och omsorgsboenden – Ängsö 

Se ovan ärende nr 19. 

 

Ärende nr 22: Uppföljning av privata utförare av hemtjänst – Din 

Hemtjänst i Stockholm AB 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Ingrid Friberg berättade att hon slutar i Farsta den 1 september för att istället bli 

äldreomsorgschef i Hässelby-Vällingby. Rekrytering av ny chef pågår. 

 

Rekryteringen av de två biträdande cheferna vid den nya hemtjänstenheten är 

snart klar. 

 

Hemtjänsten har fortfarande svårt att få budgeten att räcka. Problemet är inte 

unikt för Farsta utan gerenellt över hela staden. Enheterna har utarbetat 

åtgärdsplaner, och Ingrid kommer även att fråga på nästa chefsmöte om det 

finns enheter på andra håll i staden som har en budget i balans och kan fungera 

som goda exempel.  

 

Harry Wikner frågade om budgetproblemen inom hemtjänsten kan bero på 

felbudgetering från kommunfullmäktiges sida. Han nämnde att Ersta har avstått 

från att försöka kvalificera sig inom kundvalet och att stiftelsen Stora Sköndal 

avvecklar sin hemtjänst, båda enligt Harry med hänvisning till att det inte går 

att bedriva en anständig hemtjänst för den ersättning som erbjuds av staden. 

Ingrid påminde om att ersättningen höjdes något i år just av den anledningen. 

Harry konstaterade att om verksamheten inte får mer pengar så är en mer 

restriktiv bedömning av ansökningarna det enda sättet att få budgeten att gå 

ihop. Ingrid svarade att även en mer rättvisande behovsprognos skulle hjälpa, 

så att den tilldelade budgeten stämmer bättre med verkligheten. Utvecklingen 
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går ändå åt rätt håll nu. Som tidigare har rapporterats arbetar förvaltningen 

också med att följa upp att pengarna går till det bistånd som har beslutats. 

 

Uppdrogs åt sekreteraren att ta kontakt med Atrium Ljungberg för att komma 

överens med dem om ett datum när de kan gästa rådet för att diskutera 

parkeringsfrågor och annat i Farsta Centrum. 

 

§ 5 Övriga frågor  

Ordföranden redovisade det svar som äldreförvaltningen har förmedlat från 

landstinget när det gäller färdtjänstkortet och frågan om varför det inte 

längre kommer en påminnelse när kortet är på väg att löpa ut. Landstinget 

vill inte ta över den enskildes ansvar och skickar därför inte längre ut en 

påminnelse. Utgångsdatum anges tydligt på kortet. Om rådet vill agera för 

att påminnelsen ska återinföras så får man vända sig till landstingets 

färdtjänstnämnd. 

 

Sven Engström föreslog att rådet skulle vända sig till skolor i stadsdels-

området med ett erbjudande om att komma ut och berätta för eleverna om 

arbets- och andra livserfarenheter. Ordföranden nämnde att pensionärs-

föreningarna ibland brukar få sådana förfrågningar från skolorna. Rådet 

bestämde att det är bättre att den sortens kontakter även i fortsättningen 

sker via föreningarna. 

 

Ove Svensson frågade om totalkostnaden för den parkväg vid Ågesta 

Broväg – Magelungsvägen som stadsdelsnämnden fattade beslut om vid 

sitt sammanträde den 15 mars i år. Förvaltningen lovade återkomma med 

svar. 

 

Rådet påminde om att det är hög tid för ett möte med nämndens presidium. 

Även den nya förvaltningschefen hälsades varmt välkommen till ett 

kommande möte. Förvaltningen lovade återkomma med förslag på datum. 

 

§ 6 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. Alla önskade varandra en skön sommar. 

 


